



Phantom 1024 灯光控制台
Phantom 1024 Lighting Console



- 1024个DMX通道, 4个光隔离DMX输出端口。
- 控制240个电脑灯或调光光路。
- LCD中英文显示。
- 两个光电数据控制轮。
- 15个重演推杆×40页, 600个表演程序储存。
- 200个组储存。
- 210个预置数据储存, 30个储存键×7页, 快速更改电脑灯颜色、图案、位置数据。
- 内置多种图形运行效果, 改变尺寸、速度、展开参数可创建出无穷的变化。
- 内置超过5000种电脑灯数据资料, 用户可建立新电脑灯资料库。
- 网站免费提供最新电脑灯库及软件下载升级。
- 可用USB盘储存多个用户表演文件与系统备份, 最新灯库文件或控台新软件下载后由U盘加载至控台。
- 走灯程序音乐触发功能。
- 接受标准MIDI Master设备控制, 或以主-从方式实现两台Phantom1024并机工作。
- RS232接口。
- 关机数据保存。
- 可选配12V鹅颈工作灯。
- 电源: AC 100V-240V, 50-60Hz
- 尺寸: 730mm × 490mm × 120mm
- 净重: 约14Kg

- 1024 Channels with 4 DMX optical isolated outputs.
- Maximum 240 Units freely patched to Intelligent Fixtures or Dimmer channels.
- LCD display in Chinese/English.
- Two Optical Encoders.
- Up to 600 Playbacks controlled by 15 Playback faders × 40 pages.
- Up to 200 groups.
- Freely-editing 210 Preset, including various colors, gobos and locations, are controlled by 30 Preset buttons × 7 pages.
- Effect Generator provides circle, square, polygon, rainbow and other Effects.
- Over 5000 fixtures in System Library, with the create and edit function of User Library, a new fixture can be created easily.
- To our website download fixtures Lib and firmware updated version.
- USB backup system enable user to backup the show in a file.
- Music trigger function for Chase of Playback.
- Can be controlled by MIDI Master. Phantom 1024 can be connected by MIDI signal, one for master, another for slave.
- The data auto-saves.
- RS232 PC interface.
- Option: 12V auxiliary light
- Power supply: AC 100-240V, 50-60Hz
- Size: 730mm × 490mm × 120mm
- Net weight: 14Kg approx